



## Bulletin Editor Coordinator/Koordinator Team Bulletin

Michael Curschmann

033056 / 459997 – 01520 / 878 0152

E-mail: [editor@eaasdc.eu](mailto:editor@eaasdc.eu)

### Dear Readers,

Once again You are reading a new name in this position.

As a preamble to the December 2019 Bulletin issue Klaus Kietzmann wrote "Almost a year ago I took over the production of the Bulletin on short notice".

Sadly, he couldn't finish this issue. Now it is up to me to say: "About three months ago I took over the production of the bulletin at short notice". This is not entirely true, because a team has been working on the production of the bulletin since January 2020. As the "official editor" (as I have yet to be confirmed) I am the coordinator for the creation of the bulletin, the team members introduce themselves further back in the booklet.

I plan to support the bulletin as an important news source for the European Square Dance.

You have already received our first work with the February 2020 issue. Please send me suggestions, wishes, comments and also criticism to the eMail address [editor@eaasdc.eu](mailto:editor@eaasdc.eu).

We will work together to deliver the bulletin to you in the usual quality further on.

Greetings, Michael

### Liebe Leserinnen und Leser,

schon wieder lest ihr an dieser Stelle einen neuen Namen.

Klaus Kietzmann schrieb als Einleitung für die Bulletin-Ausgabe Dezember 2019 „Vor fast einem Jahr habe ich kurzfristig die Produktion des Bulletins übernommen“.

Traurigerweise konnte er diese Ausgabe nicht mehr fertig stellen. Nun ist es an mir, zu sagen: „Vor rund drei Monaten habe ich kurzfristig die Produktion des Bulletins übernommen“. Ganz stimmt das nicht, denn seit Januar 2020 arbeitet ein Team an der Produktion des Bulletins. Als „offizieller Editor“ (als der ich ja noch bestätigt werden muss) bin ich der Koordinator für die Erstellung des Bulletins, die Team-Mitglieder stellen sich weiter hinten im Heft vor.

Ich habe vor, mich für die Betreuung des Bulletins als wichtige Nachrichtenquelle des europäischen Square Dance einzusetzen.

Unser Erstlingswerk habt ihr ja mit der Ausgabe Februar 2020 schon erhalten. Bitte richtet Anregungen, Wünsche, Kommentare und auch Kritik an mich unter der eMail-Adresse [editor@eaasdc.eu](mailto:editor@eaasdc.eu).

Wir werden dafür arbeiten, euch weiterhin das Bulletin in gewohnter Qualität liefern zu können.

Viele Grüße, Michael

